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§ 7 
Svar på skrivelse från (S) och (V) angående restaurangen 
på Vasaträffen  
NORR 2021/510 
 

Beslut  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
   
Sammanfattning 
Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 
2021-09-03. 
  
Den 26 augusti 2021 inkom en skrivelse till förvaltningen från 
Vänsterpartiet och Socialdemokraterna med begäran om svar på hur 
ärendet kring matservering på seniorträffen Vasaträffen har 
handlagts och hanterats samt en redovisning av hur 
samarbetsformerna mellan Micasa och stadsdelsförvaltningen ser ut 
och ses över. 
  
Vasaträffen är en anslagsfinansierad verksamhet. Kostnader som 
inte ryms inom anslaget finansieras av budget för övrig verksamhet 
inom förvaltningens äldreomsorg. 
  
I dagsläget finns ingen stadsgemensam uppdragsbeskrivning för de 
kommunövergripande träffpunkterna för seniorer. Det är 
stadsdelsförvaltningarna som planerar innehållet i verksamheterna. 
  
Samverkan och dialogen med Micasa utvecklas kontinuerligt. Bland 
annat ger nu nya mötesformer förvaltningen möjlighet att få in 
större renoverings- och underhållsbehov i ett tidigare skede i 
Micasas struktur samt i prioriteringarna av deras arbete och budget. 
  
Förvaltningen konstaterar förbättringsområden och tar med sig 
lärdomar in i nya processer. 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 
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